# MUNICIPAL MUNICIPAL

## Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY MORNING

All communications relative to the Municipal Bulletin should be addressed as follows:

> THE MUNICIPAL BULLETIN CITY HALL MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

## De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin Municipal devra être adressée comme suit:

> BULLETIN MUNICIPAL HOTEL DE VILLE MONTREAL

# DELIBERATIONS

#### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 8 septembre 1915, a.m.

MM. les Commissaires Hébert, Ainey, McDonald. En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Hébert est appelé à présider.

1.-M. l'Echevin Saint-Pierre introduit une délégation des propriétaires, dont les immeubles ont été affectés par le changement de niveau de certaines rues, dans le quartier Hochelaga.

M. E. Champagne déclare au nom des propriétaires que ces derniers sont disposés à régler à l'amiable leurs réclama-tions, contre la Ville. Il dépose devant le Bureau des options consenties à la Ville, par les propriétaires intéressés.

M. le Commissaire Ainey, appuyée par Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer lesdites options au Député-Ingénieur en Chef pour savoir si la Ville est tenue d'acheter tous les lots pour lesquels lesdites options ont été données, et de faire un tableau, en vue d'indiquer quel serait le coût de leur achat. achat.

Il est en outre,

Résolu: De demander au Président du Bureau des Esti-mateurs de faire un tableau comparatif, indiquant la valeur cotisée de la faire un tableau comparatif, indiquant la valeur cotisée des lots offerts en vente et le prix demandé par les propriétaires, et de prier le Département en Loi d'aviser le Bureau sur la proposition faite par les propriétaires pour ce qui concerne les causes actuellement pendantes.

2.-Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant total de \$63,328.50, survant I: vant liste certifiée.

M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

de l'Eclairage, recommandant de faire voter des crédits montant de \$4,200, pour compléter l'installation des

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 8th September 1915, a.m.

Present: Commissioners Hebert, Ainey and McDonald. In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Hébert was called to the Chair.

I.-Ald. St-Pierre introduced a delegation of proprietors, whose immoveables have been affected by the change of level of certain streets, in Hochelaga Ward.

Mr. E. Champagne stated, on behalf of the proprietors, that the latter were willing to settle amicably their claims against the City. He laid before the Board options consented to by the interested proprietors in favor of the City.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To refer said options to the Deputy Chief Engineer, with instructions to inform the Board whether the City is held to purchase all the lots for which said options have been given, and to prepare a statement showing the amount the City would have to pay therefor.

It was further

Resolved: That the Chairman of the Board of Assessors be requested to prepare a comparative statement showing the assessed value of the lots offered for sale and the price asked for by the proprietors, and that the Law Department be instructed to advise the Board as regards the proposal made by the proprietors respecting the cases now pending.

2.—Submitted warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, aggregating \$63,328.50, as per certified list.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

3.—Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, recommending that an appropriation of \$4,200 be voted to complete the wiring of the lighting